
 
Møde SB   

Dato 7. Oktober 2024 kl. 17-19.30 (smørrebrød kl 17) 

Alle indkaldte personer 
Fordeling af medlemmer på 
valgperioder ser ud som følger:  
På valg 2026: Erik, Anders 
(kommer senere), Rasmus 
På valg i 2028: Lene, Jane, Allan, 
Kristina 
Suppleant: Faris  

 

Elevråd Mathias 7.a og Asya 
9.e(afbud) 

 

Opgavefordeling Referent:  Ledelsen   Ordstyrer: Erik 

 

Dagsorden Referat Opfølgning/aftaler 

1. Godkendelse af dagsorden og 
referat –  
Intro til FB-opslag 

Alle skal ind på SKB gruppen 
på Aula. 

Besked er sendt til 
sekretæren 

2. Nyt fra elevrådet 
-Trivsel 
-udkast mobiltelefoner  

Fodboldturneringen 
Ønsker om anderledes dage 
og venskabsklasser. 
Ønsker at der gøres mere ud 
af juleklip, og at udskolingen 
ikke selv skal have materialer 
med.  
Der er talt om, at nogle fra 
elevrådet, gerne vil samle 
penge ind for at få nogle nye 
udskolingsmøbler.  
Mobiltelefoner 

 

3. Nyt fra ledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ledelsen har haft møde med 
næstforpersonen i elevrådet, 
som skal på rådhuset i 
morgen og tale om 
elevtrivselsmålingen.  
 
Der er tøjbyttedag igen på 
Black Friday i grøn sal. 
 
Der har været uro på 7. 
Årgang,hvor elever havde en 
konflikt og nogle blev filmet. 
Det har udviklet sig til en 
konflikt på de sociale medier. 
Ledelsen har haft møde med 
forældrerådet og arbejder 
videre med tiltag.   
 
Direktøren kommer og sidder 
med til ledelsens 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi tager det på til et andet 
møde, hvor vi også drøfter 
muligheden for oplæg om 
digital dannelse til 
forældrene (inviteret af 
skolebestyrelsen). 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra formandsskabet 

læringssamtale d. 1. nov.  
 
Mandag efter efterårsferien 
kommer der nogle skoleledere 
fra Sjælland, som skal ned og 
se vores 0.C.  
Derudover har vi fået at vide, 
at vi også skal have en 0.C 
næste år.  
Skoleindskrivningen starter, 
og der er infomøde i morgen. 
 
Der kommer en billedkunstner 
ud og laver noget kunst på 
skolen, der er ansøgt fra 
statens kunstfond.  
Der er også en fra World 
music herude nu, og eleverne 
skal ind og optræde i 
Musikhuset slut november. 
9. årgangen har ønsket at få 
møblerne på fysikgangen låst 
fri igen og det er aftalt, 
samtidig er der også bestilt 
borde til udskolingsgangen.  
 
Der er budgetkursus på 
Møllevangsskolen d. 7. 
november.  
 
Udskolingsmiljø: klubben vil 
forsøge at holde åbent om 
onsdagen 
Anderledes uger  
Valg til Børne og ungebyrådet 
Fælles foredrag/workshop 
 
Kristina og Allan går i et 
udvalg, som arbejder med 
konflikttrappen og 
undersøger, om der kan 
komme et forældreoplæg om 
digital dannelse. 
 
 
Formanden har besluttet, at 
det hedder forperson og 
næstforperson for at følge de 
samme titler, som elevrådet 
anvender.  
 
Bestyrelsen ønsker at 
baggrunden for dette 
fortælles.  

 
 
 
Erik deltager også.  
 
 
 
 
Bestyrelsen ønsker at 
drøfte, hvor mange der 
tilvælger distriktsskolen over 
en 5-årig periode.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Faris deltog og er meldt i 
bestyrelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skolebestyrelsen ønsker at 
få en oplægsholder ud, som 
kan fortælle om 
skolebestyrelsesarbejde.  
Der deltager et par stykker 
på Møllgevangskolen til 
Budget for skolebestyrelser 
og generalforsamling i Skole 
og  
Forældre.  
Stine deltager ikke 
 
 



    

4. Forældre-årshjul – vi vil gerne 
have input på hvad I synes er 
vigtige inden vi udarbejder – så 
brainstorm 

Se foto Annie og Stine 
udformer et hjul/kalender til 
næste møde 

 

5.  Principperne – de nye som ikke 
er lagt op. Vi har hørt de findes 
og leder efter dem... 

 Vi læser de to udvalgte 
igennem til næste gang og 
arbejder videre med det til 
næste møde sammen med 
SFO forældreråd 

 

6. Elevtrivselsmåling 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Præsentation af budget 

Personalet har arbejdet med 
det på en pædagogisk aften. 
Nogle har måske nået at have 
det med til et forældremøde, 
ellers skriver alle teams ud og 
fortæller, hvad de vil arbejde 
med inden efterårsferien.  
.  
 
 
 
Skolen kommer ud med et 
overskud i dette år på + 
235.000. 
SFO’en kommer ud med 
underskud - 335.000 
Endelig budget i januar 

 

7. Foto af medlemmer Alle er fotograferet – lagt ud 
på hjemmesiden 

 

8.  -   

9. Kan vi flytte 19. feb. en var 
forhindret 
 
De næste to møder er d. 19. 

november og 6. januar. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
. 
 
  

Mødet er flyttet til mandag 
d. 17. februar.  
 
 

 E.v.t.  
 

Skolefoto blev meldt meget 
sent ud. Folk ønsker et andet 
selskab.  
 

Bestyrelsen ønsker at 
diskutere på et punkt til 
andet møde, om der skal 
fotograferes hvert år.  



Kunne man tale om, hvad der 
er afskaffet, som man måske 
ønsker at få igen, når vi får 
penge – finder ud af 
tildelingen 

 


